
Referat fra elevrådsmøte 4 ved Hesseng Flerbrukssenter 

 

Dato: 12.01.24 

Tid for møtet: 10.00 

Sted: Store møterom 

__________________________________________________________ 

Tilstede 

  Sverre, 4. trinn  

Ingrid, 5. trinn  Astrid 5. trinn 

Isak, 6. trinn Arion, 6. trinn 

Odin, 7. trinn Hedda, 7. trinn 

       

 

23/24 
4.1 

Navn på sak: English Day. (1. – 4. trinn eller 1. – 7.trinn) 

Hva kommer fram/info: 
Småtrinnet arrangerer English Day uansett. De ønsker mellomtrinnet 
velkommen til å være med. En avgjørelse må tas.  

Hva ble bestemt: 
Elevrådsrepresentantene stiller spørsmål til elevene på sine trinn, 
sender resultat til Silje på Teams, tar en opptelling og gir 
tilbakemelding til lærere. Så avventer vi hva det blir.   

Kommentarer: 
Elevene ønsker at det ikke brukes håndsopprekning, da de selv 
påpeker at det er lett og påvirkes av hva andre(venner/medelever) 
mener, så dermed svarer hver enkelt elev anonymt.  

 

23/24 
4.2 

Navn på sak: Innkjøp: Tusjer, spader, bøtter mm. 

Hva kommer fram/info: 
Trinnene har etterspurt nye tusjer/tegnesaker, metallspader, 
småspader og bøtter.  

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 
Silje har sendt forespørsel til rektor på dette, fått ok/svar fra rektor, så 
dette lages en oversikt og undersøkes til neste elevrådsmøte som er i 
februar før det handles inn.  

 



23/24 
4.3 

Navn på sak:  
Karneval. 

Hva kommer fram/info: 
Småtrinnet har etterspurt karneval. Silje har tatt kontakt med Hesseng 
IL og de lager til Hessengklubben i februar måned med tema karneval.  

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 
Mellomtrinnet ble forespurt, men ønsket ikke karneval, de vil ha vanlig 
Hessengklubb.  

 

23/24 
4.4 

Navn på sak:   
Fotballbanen 

Hva kommer fram/info:  
Det er en del styr på fotballbanen som resulterer i bråk og støy. 
Elevene foreslår at man kan få en trener fra Hesseng IL til å komme å 
snakke om regler etc. Elevene påpeker samtidig at det ikke handler om 
at de ikke kan reglene. Det er heller det at enkelte regler ikke følges og 
at enkelte blir sure og da utarter det seg fort.  

Hva ble bestemt: 
Silje lufter saken med lærerne for å høre deres opplevelse, og få litt 
innspill på hvordan å løse dette. Avventer med å kontakte HIL trener 
inntil videre.  

Kommentarer: 
Det er lite poeng i at det kommer trenere hit, hvis problemet er at noen 
ikke følger regler.  

 

23/24 
4.5 

Navn på sak: Micro/vannkoker på mellomtrinnet. 

Hva kommer fram/info: 
Sak fra tidligere hvor mellomtrinnet ønsker micro og vannkoker på 
mellomtrinnet. Det er plassert micro og vannkoker på grupperommet 
ved 6. trinn. 

Hva ble bestemt: 
Elevrådet ble enige om at trinnene har ulike dager de kan benytte 
disse.  
Følgende ordning ble vedtatt:  
Tirsdager – 5. trinn 
Onsdager – 6. trinn 
Torsdager – 7. trinn 
 



Kommentarer: 
Det er trinnene sitt ansvar å holde rent på sine dager. Dersom det ikke 
holdes ryddig og rent der, vil man miste denne muligheten. Silje henger 
opp en plakat med info. Sender info til trinnene og lærerne også.  

 
 

23/24 
4.6 

Navn på sak: Tyggis i timene på mellomtrinnet. 

Hva kommer fram/info: 
Elevene ønsker å bruke tyggis i timene. Elevene påpeker at en del 
elever allerede gjør dette i dag, og at det ikke burde være et problem at 
de får lov til det. De sier også at dersom det blir lov så skal ikke tyggis 
utgjøre noe problem på noe slags måte.  

Hva ble bestemt: 
Silje sender saken videre til SU da dette angår flere parter. 

Kommentarer: 
 

 

23/24 
4.7 

Navn på sak: Hjemmeskole 

Hva kommer fram/info: 
Elevene ønsker hjemmeskole en gang i måneden.  

Hva ble bestemt: 
Elevene på mellomtrinnet gjør en liten undersøkelse i klassene på om 
dette er interessant. Svarer i Teams til Silje. Undersøkelsen gjøres 
anonymt.  

Kommentarer: 
Silje sender saken videre til SU, da dette angår flere parter.  

 

23/24 
4.8 

Navn på sak: Innefriminutt 

Hva kommer fram/info: 
Elevene ønsker innefriminutt en gang i uka, i tillegg til fysak friminuttet.   

Hva ble bestemt: 
Silje tar dette opp med lærere og avd.leder for mellomtrinnet.  

Kommentarer: 
Tatt opp med lærere og avd.leder. De er positive til dette, og ønsker at 
trinnene som får innefriminutt kan bruke dette til samtidig å gjøre noe 
for andre. Eksempelvis at det trinnet som har innefriminutt kan ta med 
seg noen av trinnene på småtrinnet for å gjøre noe hyggelig sammen. 
Det lages en ordning på dette.  



 

23/24 
4.9 

Navn på sak: Div info:  
Fotballvegg, avventer  
Sykkelbane, avventer 

Hva kommer fram/info: 
Ikke gjort noe med disse saker enda.  

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 
 

 

23/24 
4.10 

Navn på sak: Evaluere juleball.  
 

Hva kommer fram/info: 
Juleballet bør evalueres. Elevene tar med noen spørsmål til trinnet sitt, 
svar kan sendes til Silje i Teams.  

Hva ble bestemt: 
Følgende spørsmål er sendt ut til elevene på Teams:  
 
Hva synes elevene om juleballet? 
Hva var bra? 
Bør noe endres til neste år? 

Kommentarer: 
 

 

Mvh Elevrådet.  

 


